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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Tanja Pejić (Demokrati) je na 20. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 11. listopada 2023. godine postavila vijećničko pitanje: 
 

„Pitanje za gradonačelnika, gosp. Valtera Glavičića 

Ovo pitanje prenosim u izvornom obliku kako sam ga dobila od jedne gospođe kojoj se ujedno 

zahvaljujem na angažiranosti i primjeru zainteresirane javnosti. 

Poštovani,  

Molim da se očitujete vezano na status Dječjeg igrališta „kod Domusa“. 

Naime, gradilište je napušteno u svibnju mjesecu bez da je igralište završeno-ostalo je dovršiti 

ozelenjavanje umjetnih brda, posaditi drveće, postaviti koševe za smeće te sanirati zelene 

površine parka koje su uništene prilikom izgradnje igrališta. 

U ovih pet mjeseci korištenja nezavršenog parka on je dodatno devastiran-na svim zemljanim 

i šljunčanim podlogama izvirio je vani geotekstil, nasipane podloge pomiješale su se 

međusobno i razasule po travi i okolnoj zemlji, na drvenom brodu razbijeno je kormilo i 

stepenice, na tunelu su uništeni portali. 

Sam brod je loše postavljen-dno tobogana je previsoko, a i limeni tobogan nije povoljno 

rješenje radi pregrijavanja ljeti. 

Pod ispod zip-linea ostao je travnati što u naravi znači da se pretvorio u zemlju, odnosno za 

kiša u blato. 

Premda je sve novo-igralište izgleda kao hrpa nabacanog smeća, praktički lošije nego ono 

koje je postojalo tamo prije njega. 

Što se i kada misli poduzeti da to igralište dođe u stanje u kojem je trebalo biti po projektu? 

Igralište je plaćeno 110.000 Eura iz gradskog proračuna-da li je zaista ostvaren povrat tih 

sredstava iz EU fondova? 



Postojeće igralište moglo se sanirati za puno manje novaca-jesu li nam zaista potrebni ovakvi 

EU projekti koji opterećuju proračun, a ne donose novu kvalitetu u prostoru?“ 

Odgovor na prvi dio pitanja na sjednici Vijeća dao je Serđo Mandić, pročelnik Upravnog odjela 
za komunalno gospodarstvo i upravljanje imovinom Grada Labina: 
 
„Svjesni smo problema vezano uz igralište Domusa i radimo sve da se to sanira i riješi. Moram 

napomenut da Grad Labin kreće u rekonstrukciju još dva dječja igrališta. Jedno u Lošinjskoj 

ulici u Rapcu, a drugo je na Presici. Radove će izvoditi ista tvrtka koja je montirala sprave i na 

Katurama. Njih ćemo idući tjedan uvesti u posao, na ova dva igrališta i paralelno će riješiti sve 

tehničke nedostatke koje su na igralištu na Katurama. Osim toga, što se tiče zelenih površina, 

sadnju stabala i kantu za smeće, to je dan nalog našim komunalcima da to odrade. Imamo 

rezervirana dva visoka stabla na skladištu i ona će biti posađena u narednim danima. 

Komunalac čeka povoljno vrijeme za sadnju tako velikih platana. Na igralištu Kature nam je 

veliki problem devastacija i vandalizam koji se konstantno kroz sve ove mjesece tamo javlja. 

To ćemo pokušat riješiti sa postavkom nadzorne kamere.“ 

Odgovor na drugi dio pitanja na sjednici Vijeća dao je Robert Mohorović, pročelnik Upravnog 

odjela za gospodarstvo i EU projekte Grada Labina: 

„Što se tiče financijskog dijela mi smo prije dva mjeseca podnijeli zahtjev za isplatu tog prvog 

dijela sredstava. Taj prvi dio sredstava čini veći dio ovog iznosa što ste naveli. Mi smo 

potraživali sada u tom prvom zahtjevu 108.730,69 eura. Kod tih kontrola zahtjeva za isplatu 

najčešće prođe nekoliko mjeseci zato jer se oni provjeravaju na dvije razine. Oni su prošli 

prvostupanjsku kontrolu. Na drugostupanjskoj kontroli smo zaprimili neke sitne dopune 

obrazloženja što smo poslali tako da ja iskreno očekujem da će uplata cijelog iznosa biti kroz 

nekih dva, maksimalno tri tjedna po nekom dosadašnjem iskustvu tako da tu ne bi trebalo biti 

nikakvog problema. Samo bi tu još htio nadodati da što se tiče ovih zelenih površina i kante za 

smeće koje se spominju, to nije bio predmet potraživanja niti unutar tih odobrenih sredstava 

tako da ne bi tu došlo do neke zabune. To će se financirati iz naših vlastitih sredstava.“  

 

 S poštovanjem, 

 

                                                                                                          PROČELNICA 

                                                                                                      Loreta Blašković, v.r. 

 


